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Endeligt svar på spørgsmål fra Heidi Bank (V) stillet den 1. juni 2022.  

Spørgsmål nr. 271: 

”Vil ministeren oplyse, hvilke problemområder relateret til implementering af certifi-

ceringsordningen, som er drøftet i det strategiske dialogforum, og hvilke løsningsfor-

slag er identificeret for at løse disse problemområder?” 

Svar: 

Der har de senere år været stor opmærksomhed på implementeringen af certifice-

ringsordningen for brandrådgivere og statikere. For så vidt angår konkrete tiltag, mål-

rettet certificeringsordningen for brandrådgivere og statikere, kan jeg henvise til be-

svarelsen af BOU alm. del – spørgsmål 261. 

Formålet med at nedsætte et strategisk dialogforum har ikke været at fortsætte task-

forcen, men i stedet at se mere bredt på byggeområdet og byggelovgivningen samt at 

afdække potentielle barrierer for fremtidens bæredygtige og økonomisk optimale byg-

geri. Dette arbejde forventes at pågå frem til ultimo 2023. 

 

Med venlig hilsen 

Christian Rabjerg Madsen 
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